
Protocol da la radunanza generala ordinaria da la società „La Vouta“ da sonda,  
22 october 2022, a las 17.15h, in „La Vouta“ a Lavin 

Protokoll der ordentlichen Generalversammlung des Vereins „La Vouta“ von 
Samstag,  22. Oktober 2022, 17.15 Uhr, in „La Vouta“ in Lavin 

 Anwesend/ Preschaints: Anna Briner, Nicola Deichmann, Romedi Arquint, 
Giovannina Tratschin, Andri Lansel, Ladina Campell, Andri Steiner, Anna Serarda 
Campell, Gianna Olinda Cadonau, Joannes Bernard Campell 
Entschuldigt/S-chüsats: Dario Giovanoli, Anna Tina Casanova, Dolores und Urs 
Eicher, Regine e Peter Molinari, Doris Imfeld, Alexander Zürcher,Regula 
Leimbacher-Fäh 

Tractandas/ Traktanden 
1. Bivgnaint – Begrüssung 
2. Tscherna dal protocollist e dal dombravuschs – Wahl des Protokollschreibers 

und des Stimmenzählers  
3. Protocol da la rg dals 13 november 2021 - Protokoll der GV vom 13 November 

2021 
4. Rapport davart l’on cultural 21/22– Jahresbericht über das Kulturjahr 21/22  
5. Rendaquint 21/22 e rapport da revisiun e dis-charg da la suprastanza – 

Jahresrechnung 21/22 und Revisionsbericht und Entlastung des Vorstandes  
6. Preventiv 22/23 – Budget 22/23 
7. Contribuziun annuala – Jahresbeitrag  
8. Sguard inavant program 22/23 – Ausblick Programm 22/23 
9. Elecziuns – Wahlen 
10. Varia 
 
1. Begrüssung 
Co-Präsidentin Anna Serarda Campell begrüsst die anwesenden Mitglieder zur 
Generalversammlung im sehr intimen Rahmen und zur anstehenden neuen 
Saison der ‚La Vouta‘.  
Die Vorsitzende hält fest, dass Einladung und Unterlagen den Mitgliedern 
rechtzeitig zugestellt worden seien, und dass damit die GV rechtmässig sei. 
1. Bivgnaint  
La co-presidenta Anna Serarda Campell bivgnainta ils preschaints a la radunanza 
generala chi ha lö in ün rom plütost intim e per la nouva stagiun da ‚La Vouta‘.  
La suprastanta constatta cha invids e documainta sajan gnüts protramiss a temp, 
uschè cha la radunanza saja in cas da decider.  
 
2. Wahl des Aktuars und des Stimmenzählers  
Andri Steiner erklärt sich bereit, das Protokoll zu schreiben. Einstimmig wird 
beschlossen, auf die Wahl eines Stimmenzählers zu verzichten 



2. Tscherna da l’actuar e dal dombravuschs 
Andri Steiner as declera pront da scriver il protocol. Unanimamaing vaina decis 
da renunzchar ad eleger dombravuschs. 
 
3. Protocol  
Il protocol es stat publichà e nu vain prelet. 
La radunanza approuva il protocol sainza discussiun. 
 
3. Protokoll 
Das Protokoll ist publiziert worden und wird nicht verlesen. 
Das Protokoll wird diskussionslos gutgeheissen und verdankt. 
 
4. Jahresbericht über das Kulturjahr 21/22 
Anna Serarda Campell präsentiert den Jahresbericht. 
Vorgesehen waren 13 Veranstaltungen, durchgeführt wurden zwölf (Graziella 
Rossi musste kurzfristig absagen wegen eines Unfalls), davon drei für Familien im 
Rahmen der La Voutina. Diese Familienvorstellungen richten sich naturgemäss 
an ein junges Publikum, sind aber immer für alle bereichernd. 
Die Veranstaltungen waren allgemein – noch pandaemiebedingt wahrscheinlich 
– weniger gut besucht, was weniger Einnahmen zur Folge hatte, auch mit der 
Bar. Auf die Frage, ob es nicht sinnvoll wäre, vermehrt Veranstaltungen im 
Mehrzwecksaal durchzuführen (mehr Raum, mehr Distanz), erklärte der 
Vorstand aber klar, ‘Heimat’ des Vereins sei weiterhin und wenn immer möglich 
das Lokal der La Vouta. 
Der Jahresbericht wird mit einem Applaus verdankt und gutgeheissen.  
 
4. Rapport davart l’on cultural 21/22 
Anna Serarda Campell preschainta il rapport da l’on cultural passà. 
Previssas d’eiran 13 occurrenzas, gnü lö han dudesch (Graziella Rossi ha stuvü 
desdir üna causa ün accidaint), da quellas trais per famiglias i’l rom da La Voutina. 
Quistas rapreschantaziuns sun drizzadas s’inclegi’ad ün public giuven, sun però 
inrichontas adüna per tuottas e tuots. 
Las occurenzas sun stattas visitadas in general – plü co facil  amo in consequenza 
da la pandemia – main bain co i’ls ons precedaints. Cun quai as haja generà eir 
main entradas, eir culla bar. 
Sün la dumonda schi nu fess sen da far daplü arrandschamaints illa sala 
polivalenta (daplü spazi, daplü distanza), declera la suprastanza fich decis, cha 
‘patria’ da la società saja e dess restar scha mâ pussibel il local da La Vouta. 
Il rapport cultural vain acceptà cun ün applaus.  
 
5. Rendaquint 21/22 e rapport dals revisuors e dis-charg da la suprastanza 



Gianna Olinda Cadonau  preschainta il rendaquint. Ella salüda ad Andri Lansel chi 
maina la contabilità e til dà il pled. 
Andri Lansel constata, chi haja dat effectivamaing damain entradas, per la paja 
daplü donaziuns da fautuors. Las sortidas sajan dattas ed eir las spaisas da 
gestiun. Cha malgrà  tuottas circumstanzas pac allegraivlas as preschainta il quint 
in pricip egualisà, ed el agiundscha, chi nu saja d’avair ingüna panica. 
Pro entradas da 51'845.00 frs. e sortidas da 53'821.45 frs. resulta üna perdita da 
1'976.45 frs. Il chapital agen s’amunt’actualmaing a 33'965.40 frs.  
Giovannina Tratschin, revisura, constata chi hajan chattà tuot in bun uorden e 
manà fich bain cun far la revisiun. Ella ingrazcha per l’ingaschamaint da la 
suprastanza e propuona da tilla dar dis-charg. 
Sün dumonda our dal ravuogl schi fetscha sen per üna società da cultura d’avair 
ün amunt uschè grond dad agen chapital intuna la suprastanza ch’ella saja fich 
cuntainta da quist plümatsch da reserva chi spordscha tantüna üna tscherta 
sgürezza.  
La radunanza accepta il quint annual sainza cuntravusch e dà dis-charg a la 
suprastanza cun ün applaus cordial. 
5. Jahresrechnung 21/22 und Revisionsbericht und Entlastung des Vorstandes 
Gianna Olinda Cadonau legt die Jahresabrechnung vor. Sie begrüsst Andri Lansel, 
der die Buchhaltung führt, und gibt ihm das Wort.  
Andri Lansel stellt fest, dass es tatsächlich weniger Erträge gegeben habe im 
vergangenen Jahr, dafür seien die Zuwendungen der Donatoren höher 
ausgefallen. Die Ausgaben seien zum grossen Teil gegeben und auch die 
Betriebsspesen. Trotz aller widrigen Umstände präsentiere sich die Rechnung fast 
ausgeglichen, und es bestünde kein Anlass zu Panik.  
Bei Einnahmen von 51'845.00 CHF und Ausgaben von 53'821.45 CHF resultiert 
ein Verlust von 1'976.45 CHF. Das Eigenkapital beträgt im Moment 33'965.40 
CHF. 
Die Revisorin Giovannina Tratschin hält fest, dass bei der Revision alles als in 
guter Ordnung und sehr gut geführt befunden worden sei. Sie dankt dem 
Vorstand für das grosse Engagement und beantragt, ihm die Entlastung zu 
gewähren. 
Auf die Frage aus der Versammlung, ob es Sinn mache für einen Kulturverein, 
über einen so grossen Betrag von Eigenkapital zu verfügen, betont der Vorstand, 
dass er sehr froh sei über dieses Polster, das ihnen eine gewisse Sicherheit 
garantiere.  
Die Versammlung heisst die Jahresrechnung ohne Gegenstimme gut und 
gewährt dem Vorstand mit einem herzlichen Applaus die Entlastung. 
. 
 
6. Budget 22/23 



Der Voranschlag wird von Gianna Cadonau vorgestellt. 
Es sei vorsichtig budgetiert worden, da viele Anfragen für eine Unterstützung 
noch nicht definitiv beantwortet seien. Immerhin, 15'000 CHF an Zuwendungen 
seien versprochen. Alles in allem entspreche der Voranschlag denen der Vorjahre. 
Bei der Bar rechne man mit einem eher bescheidenen Gewinn von etwa 1'000 
CHF. 
Es gibt keine Diskussion.     
Die Versammlung heisst den Voranschlag 2022/2023 ohne Gegenstimme gut. 
6. Preventiv 22/23 
Il preventiv vain preschantà da Gianna Cadonau. 
I saja gnü büdschetà plüchöntsch precautamaing, cun quai cha bleras dumondas 
per ün sustegn nu sajan gnüdas amo respusas definitivamaing. Tantüna, var 
15'000 frs. sajan impromiss. Tuot in tuot correspuonda il preventiv a quel dals 
ons precedaints. Pro la bar as fetscha quint cun ün guadogn plütost modest 
d’intuorn 1'000 frs. 
I nu dà ingüna discussiun. 
La radunaza accepta il preventiv 22/23 sainza cuntravuschs. 
  
7. Contribuziuns annualas  
La suprastanza propuona da laschar ils imports per commembranzas uschè sco 
fin uossa. 
Ladina Campell intimescha da dumandar a tuot ils cumüns da la regiun da 
dvantar commembers da la società. 
Las contribuziuns annualas vegnan fixadas sco fin uossa. 
7. Jahresbeiträge 
Der Vorstand schlägt vor, die Beiträge so zu belassen, wie sie sind. 
Ladina Campell regt an, alle Gemeinden der Region aufzufordern, Mitglied des 
Vereins zu werden. 
Die Jahresbeiträge werden ohne Gegenstimmen auf dem bisherigen Niveau 
belassen. 
 
8. Ausblick 
Es werden 14 Veranstaltungen geplant. Das Konzept bleibt das gewohnte: 
Bewährtes fördern und Neues entdecken. Der Schwerpunkt liegt weiterhin auf 
dem Theater. Das Familienprogramm wird weiterverfolgt. Neu sollen auch zwei 
Veranstaltungen an einem Tag realisiert werden. 
Im neuen Jahr soll die Küche wieder aufgewertet werden. Lena Spiess mit 
Helferinnen und Helfern kochen bei jeder Veranstaltung ein mehrgängiges 
Nachtessen. 



Ladina Campell regt an, über die Regionsgrenzen hinauszuschauen, ins Südtirol 
beispielsweise, oder ins Tessin. Romedi Arquint fügt das Nordtirol hinzu, erwähnt 
auch die ins Engadin immigrierten Künstlerinnen und Künstler. 
Der Vorstand nimmt gern konkrete Hinweise entgegen. 
8. Sguard inavant 
Previs esa da programmar 14 occurrenzas. Il concept resta il adüsà: Promouver 
quai chi’s ha verifichà e scuvrir fatschas nouvas. Grond pais ha eir in avegnir il 
teater. Il program da e per famiglias dess gnir perseguità. Nouv dessa esser 
pussibel da realisar eir duos arrandschamaints in ün di. 
La chadafö dess tschüffer darcheu daplü pais. Lena Spiess cun agüdontas ed 
agüdonts cuschinan pro minch’arrandschamaint üna tschaina da plüssas 
plattanzas. 
Ladina Campell intimescha da verer sur ils cunfins regiunals, giò’l Vnuost per 
exaimpel, o i’l Tessin. Romedi Arquint agiundscha amo il Tirol dal nord e manzuna 
eir artista sed artists da quistas regiuns immigrats in Engiadina.  
La suprastanza piglia incunter jent tschegns concrets. 
 
9. Elecziuns  
Tuot las commembras e’ls commembers dals gremis chi sun d’eleger 
(suprastanza, revisuors) sun pronts da cuntinuar cun lur lavur. 
Ils gremis vegnan confirmats in globo e cun grond applaus in lur funcziuns. 
9. Wahlen (vorgezogen) 
Der gesamte Vorstand und auch die Revisoren stellen sich zur Wiederwahl zur 
Verfügung. 
Die Gremien werden in globo und mit Applaus in ihren Funktionen bestätigt. 
 
10. Varia 
Der Vorstand setzt seine Arbeit mit guten Gefühlen fort.  
Giovannina Tratschin begrüsst den Focus aufs Theater, so könne alle 
Veranstalterorganisationen in der Region ihr je eigenes Profil schärfen. Sie 
unterstützt auch die Bemühungen für die Familien. Persönlich freut sie sich vor 
allem auf die Begegnung mit ‘ohne Rolf’ im neuen Kulturjahr. 
Der Vorstand bedankt sich mit Büchergutscheinen bei verschiedenen 
‘zugewandten Orten’. 
Die Versammlung wird um  17.45 Uhr mit einem allseitigen Applaus beendet.  
10.Varia 
La suprastanza cuntinua cun sia lavur cun buns sentimaints. 
Giovannina Tratschin salüda il focus sül teater ed intuna chi saja bun cha mincha 
organisaziun flia ün agen profil. In quel sen sustegn’la eir ils sforzs per las 
famiglias. Cha persunalmaing s’allegr’ella il plü ferm da l’inscunter cun ‘ohne 
Rolf’. 



La suprastanza ingrazcha a plüssas persunas chi’s sfadian per l’instituziun cun 
buns per cudeschs. 
La radunanza vain serrada a las 17.45 cun ün applaus da tuottas e tuots per  tuots 
e tuottas. 

 
 
Lavin, ils 21 lügl 2023      In buna fai 

Andri Steiner 
 
 
 
 
 
 
 
 
  
 
 
 

 

 

 

 

 
 

 


